
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§74 Dnr KS 2019-2485

Svar på Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Socialdemokraterna har lämnat in en motion till kommunfullmäktige avseende att göra 
centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom en flytt av 
personalens arbetsplatser samt befintligt café.
 
Barn- och utbildningskontoret har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på 
utbildningsnämndens sammanträde beslutades att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 
besvarad.

Beslutsunderlag

§54 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium

Beslutande sammanträde
Reservationer
Ulrika Falk (S) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Ulrika Falks (S) yrkande, och finner 
att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.

Beslutet ska skickas till 
Utbildningsnämnden
Motionären



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-03-24

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§54 Dnr KS 2019-2485

Svar på motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Socialdemokraterna har lämnat in en motion till kommunfullmäktige avseende att göra 
centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom en flytt av 
personalens arbetsplatser samt befintligt café.
Barn- och utbildningskontoret har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på 
utbildningsnämndens sammanträde beslutades att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 
besvarad.

Beslutsunderlag

Svar på motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare Rodengymnasium
Bilaga 1 – Motion från Socialdemokraterna gällande ett tryggare Rodengymnasium, daterad den 16 
december 2019
Bilaga 2 – Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde den 16 december 2019
Bilaga 3 – Yttrande från utbildningsnämnden den 14 augusti 2020
Bilaga 4 – Protokollsutdrag från utbildningsnämndens sammanträde den 9 september 2020

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar

Ulrika Falk (S) reserverar sig till förmån för eget yrkande.

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar att bifalla motionen.

Beslutsgång
Ordförande identifierar två förslag.
Ordförande frågar först om kommunstyrelsens arbetsutskott önskar besluta i enlighet med förslaget.
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsens arbetsutskott önskar besluta i enlighet med Ulrika 
Falk (S) yrkande att bifalla motionen.
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts 
förslag.
 



MeetingDate

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutet ska skickas till 
Utbildningsnämnden
Motionären
Paragrafen är justerad



TJÄNSTEUTLÅTANDE

Datum: 2021-02-17
Diarienummer: KS 2019-2485

Kommunstyrelsekontoret
Handläggare: Sara Ivarsson
Titel: Praktikant
E-post: sara.ivarsson@norrtalje.se

Till: Kommunstyrelsens arbetsutskott

Intern

Svar på motion från Ingrid Markström (S) gällande 
ett tryggare Rodengymnasium

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad

Sammanfattning av tjänsteutlåtandet
Socialdemokraterna har lämnat in en motion till kommunfullmäktige avseende att göra 
centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom en flytt av personalens 
arbetsplatser samt befintligt café.
Barn- och utbildningskontoret har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på utbildningsnämndens 
sammanträde beslutades att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 

Ärendet
Beskrivning
Socialdemokraterna har genom sin ledamot Ingrid Markström den 16 december 2019 lämnat in en 
motion till kommunfullmäktige gällande trygghet på Rodengymnasiet i Norrtälje. Den innehåller förslag 
om att berörda nämnder ska vidta åtgärder för att få en tryggare centralkorridor liksom flytt av 
personalens arbetsplatser till där det idag ligger ett café. Socialdemokraterna motiverar förslaget med 
hänvisning till att trygga skolmiljöer är faktorer som stimulerar elevernas lärande. Socialdemokraterna 
hänvisar till att det på Rodengymnasiet samsas drygt 1200 elever om de gemensamma utrymmena 
och att det att behövs en hög vuxennärvaro av lärare och övrig personal. 

Socialdemokraterna föreslår en rad ändringar för att öka vuxennärvaron, bland annat:
- Flytta caféet, lärarrummen och programrektorernas rum ut i centralkorridoren. Detta skulle leda till 

en lugnare miljö med fler vuxna i rörelse. 
- Göra om caféet till studieplatser, mindre grupprum eller studierum där eleverna själva kan sitta för 

att studera. 
Socialdemokraterna anser att en utredning om hur Rodengymnasiet och centralkorridoren kan bli 
tryggare plats skulle ge goda och långsiktiga effekter på den upplevda tryggheten och därmed även 
skolresultaten.  

Utbildningsnämnden behandlade motionen den 9 september 2020. Nämnden beslutade att föreslå  
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad i enlighet med barn- och utbildningskontorets yttrande 
den 14 augusti 2020.
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I yttrandet framgår det att det under 2019 togs initiativ till förändringar för att öka tryggheten på 
Rodengymnasiet. För att öka vuxennärvaron sattes en ombyggnation av receptionen igång under 
2019, vilket slutfördes under sommaren 2020. 

Barn- och utbildningskontoret skriver vidare att centralkorridoren på Rodengymnasiet har varit och är 
föremål för frågan om trygghet för eleverna. Receptionstillbyggnaden är en del i detta arbete med att 
öka vuxennärvaron. Fler arbetsrum, grupprum och studieutrymmen skulle både öka vuxennärvaron 
och skapa en studiemiljö i centralkorridoren. Denna omflyttning skulle dock innebära en följdförändring 
i andra delar av fastigheten och således kunna medföra relativt stora förändringar i flera delar av 
skolbyggnaden. 

Under vinterhalvåret 2019/2020 redovisade barn- och utbildningskontoret ett utkast på förslag till 
utbildningsnämnden för om- och/eller tillbyggnad av Rodengymnasiet. En del av de förslag som 
föreslås i Socialdemokraternas motion är sådana som behöver ingå i en utredning av hur den inre 
fysiska skolmiljön ska utformas i en ny skolbyggnad.
 
I avvaktan på detta menar barn- och utbildningskontoret dock att det trygghetsskapande arbetet på 
Rodengymnasiet behöver fortgå. Det är därför viktigt att huvudman skapar förutsättningar så att 
rektorn kan fortsätta göra ändringar i lokalerna som skapar en ökad trygghet. Där är kommunens 
fastighetsavdelning en viktig part. 
När det gäller detaljerna gällande exempelvis lokalisering av medarbetares arbetsrum är det en fråga 
som Rodengymnasiets rektor får ta ställning till. Barn- och utbildningskontoret anser dock att 
motionens förslag och idéer är viktiga, och som framkommer i motionen är utformningen av skolmiljön 
en av de faktorer som påverkar tryggheten i skolan. 

Med hänsyn till det arbetet som nu pågår gällande om/tillbyggnad av Rodengymnasiet är det barn- och 
utbildningskontorets slutsats att avvakta med de förslag som återfinns i motionen. Vidare menar barn- 
och utbildningskontoret att det är viktigt att se över om det finns andra förslag som kan bidra till en 
ökad trygghet. Barn- och utbildningskontoret delar motionärens syn på att miljön för eleverna i 
centralkorridoren måste förbättras. Hur det i detalj ska se ut får rektor och skolledning, samt förvaltning 
och fastighetsavdelningen tillsammans med utbildningsnämnden bedöma.

Lagkrav
Skollagens 5 kap 3 § anger att utbildningen ska utformas på ett sådant sätt att alla elever tillförsäkras 
en skolmiljö som präglas av trygghet och studiero. Arbetsmiljön regleras också arbetsmiljölagen 
(1977:1160).

Koppling till gällande styrdokument
I läroplan för gymnasieskolan (Gy11) anges att rektor ansvarar för att alla elever tillförsäkras en 
skolmiljö som präglas av trygghet och studiero (2.6 Rektorns ansvar).

Ekonomiska konsekvenser och riskanalys
Socialdemokraternas förslag innebär främst kostnader för ombyggnationer av Rodengymnasiets  
centralkorridor. I utbildningsnämndens budget finns utrymme i form av investeringsbudget och 
verksamhetsanpassningar. 
Bedömningen är att de förslag som Socialdemokraterna presenterar kräver särskild projektering och 
anslag. Dessutom behöver kommunstyrelsens fastighetsavdelning komma med en ekonomisk 
uppskattning gällande förslagen som presenteras i motionen.  

Förvaltningens analys och slutsatser
Det är viktigt att eleverna på Rodengymnasiet ska känna sig trygga i centralkorridoren, och att detta är 
ett arbete som måste fortgå. Gällande hur detta arbete ska utformas anser kommunstyrelsekontoret 
att det är upp till rektor och skolledning, förvaltning och fastighetsavdelningen samt 
utbildningsnämnden att bedöma. 

I yttrandet framkommer att det i utbildningsnämndens budget finns utrymme för att göra förbättringar 
av centralkorridoren på Rodengymnasiet i form av investeringsbudget och verksamhetsanpassningar. 
Kommunstyrelsekontoret anser att kostnader för detta projekt behöver utredas vidare och sedan 
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redovisas för att motionens förslag ska kunna verkställas.  
Som det nämns i yttrandet har utbildningsnämnden fått ta del av ett utkast som barn- och 
utbildningskontoret har gjort på förslag för om- och/eller tillbyggnad av Rodengymnasiet. När detta 
förslag har färdigställts kan det åter presenteras för utbildningsnämnden.

Kommunstyrelsekontoret gör bedömningen att med hänsyn till det arbete som nu pågår gällande 
Rodengymnasiet bör man avvakta med de förslag som presenteras i Socialdemokraternas motion. 

Tidplaner
Ej tillämplig.

Anders Olander Patrik Dahl
Kommunalråd Politisk sekreterare för Centerpartiet
Centerpartiet Kommunstyrelsekontoret

Bilagor
Bilaga 1 – Motion från Socialdemokraterna gällande ett tryggare Rodengymnasium, daterad den 
16 december 2019
Bilaga 2 – Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde den 16 december 2019
Bilaga 3 – Yttrande från utbildningsnämnden den 14 augusti 2020
Bilaga 4 – Protokollsutdrag från utbildningsnämndens sammanträde den 9 september 2020

Beslut skickas till
Utbildningsnämnden
Motionären



  

 

 

 

Norrtälje den 16 december 2019 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 

htpps://socialdemokraternanorrtalje.se 
facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

twitter.com/norrtaljesossar 

 

Motion till Kommunfullmäktige 

Ett tryggare Rodengymnasium 

Trygghet är en förutsättning för att kunna fokusera på skolarbetet. 

Socialdemokraterna vill se en högre vuxennärvaro på Rodengymnasiet så 

att vi skapar en tryggare och bättre skolmiljö, där fokus kan läggas på 

lärande och kunskap.  

En gymnasieexamen är idag inträdesbiljetten till arbetsmarknaden. För att stimulera en 

lärande skolgång måste vi också ha trygga skolmiljöer. På Rodengymnasiet samsas 

drygt 1200 elever om de gemensamma utrymmena. För att göra dessa utrymmen så 

trygga och stimulerande som möjligt för eleverna så behövs en hög vuxennärvaro i 

form av lärare och övrig personal.  

Vi socialdemokrater tror att det går att göra ändringar på Rodengymnasiet just för att 

öka vuxennärvaron. Genom att flytta caféet, lärarrummen och programrektorernas 

rum ut i centralkorridoren så skulle vi kunna skapa en lugnare miljö med fler vuxna i 

rörelse. Samtidigt skulle det befintliga caféet kunna göras om till studieplatser för 

eleverna, t.ex. via mindre grupprum eller studierum där man kan sitta själv för att 

studera. Vi tror att en utredning kring hur vi gör centralkorridoren och 

Rodengymnasiet till en tryggare plats skulle ha goda, långsiktiga effekter på den 

upplevda tryggheten och därmed även skolresultaten.  

Socialdemokraterna föreslår därför kommunfullmäktige att besluta att; 

- Berörda nämnder vidtar åtgärder för att göra centralkorridoren tryggare med 

ökad vuxennärvaro genom en flytt av personalens arbetsplatser samt befintligt 

café 

 

För Socialdemokraterna i Kommunfullmäktige 

 

Ingrid Markström  
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§307 Dnr KS 2019-2485

Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium

Beslut
Kommunfullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Beslutsunderlag
Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare Rodengymnasium

Sammanfattning
Ingrid Markström (S) lämnar in en motion till kommunfullmäktige gällande ett tryggare 
Rodengymnasium.

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan överlämna motionen till kommunstyrelsen för 
beredning, och finner att kommunfullmäktige beslutar detta.

Sida 43 / 64
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TJÄNSTEUTLÅTANDE  

                        2020-08-14  
Diarienummer: UN 2020-51 

Barn- och utbildningskontoret, gymnasiet  
 Handläggare  Knut Nygaard    

Titel: Skolchef/verksamhetschef   Till: Utbildningsnämndens arbetsutskott  

E-post: Knut.nygaard@norrtalje.se  

Yttrande över motion från Ingrid Markström (S) om ett 
tryggare Rodengymnasium  
 .  

Förslag till beslut  
 

Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 

besvarad.   

Sammanfattning av tjänsteutlåtandet  
Utbildningsnämnden har getts tillfälle att yttra sig över motionen från Socialdemokraterna om att vidta 

åtgärder för att göra centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom en 

flytt av personalens arbetsplatser samt befintligt café.   

Ärendet  
Beskrivning  

Socialdemokraterna, har genom sin ledamot Ingrid Markström lämnat in en motion till 

kommunfullmäktige. Den innehåller förslag om att berörda nämnder ska vidta åtgärder för tryggare 

centralkorridor liksom flytt av personalens arbetsplatser till befintligt café.   

Socialdemokraterna motiverar sitt förslag med hänvisning till att trygga skolmiljöer är faktorer som 

stimulerar elevernas lärande.  Socialdemokraterna hänvisar till att det på Rodengymnasiet samsas 

drygt 1200 elever om de gemensamma utrymmena och att det att behövs en hög vuxennärvaro av 

lärare och övrig personal.       

Socialdemokrater pekar i sitt förslag på att en rad ändringar för att öka vuxnärvaron. Bland annat 

genom att flytta caféet, lärarrummen och programrektorernas rum ut i centralkorridoren. Detta skulle 

leda till en lugnare miljö med fler vuxna i rörelse. Vidare skulle caféet kunna göras om till studieplatser, 

mindre grupprum eller studierum där eleverna själv kan sitta för att studera. Motionären tror att en 

utredning om hur Rodengymnasiet  och centralkorridoren kan bli tryggare plats skulle ge goda och 

långsiktiga effekter på den upplevda tryggheten och därmed även skolresultaten.  

Lagkrav  

Skollagens 5 kap 3 §   anger att Utbildningen ska utformas på ett sådant sätt att alla elever tillförsäkras 

en skolmiljö som präglas av trygghet och studiero. Arbetsmiljön regleras också arbetsmiljölagen 

(1977:1160).   

Koppling till gällande styrdokument   

I läroplan för gymnasieskolan(Gy11) anges att rektor ansvarar för alla elever alla elever tillförsäkras en 
skolmiljö som präglas av trygghet och studiero (2,6).   
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Ekonomiska konsekvenser och riskanalys  

Socialdemokraternas förslag innebär främst kostnader ombyggnationer i av Rodengymnasiet central. I 

budgeten för utbildningsnämnden finns utrymme i form av investeringsbudget och   

verksamhetsanpassningar. Bedömningen är att de förslag som socialdemokraterna motionerar om 

kräver särskild projektering och anslag. Vidare behöver kommunstyrelsens fastighetsavdelning komma 

med ekonomisk uppskattning enligt de förslag som socialdemokraterna har i sin  motion.    

  

Förvaltningens analys och slutsatser  
Under 2019 togs initiativ till förändringar för att öka tryggheten på Rodengymnasiet. För att öka 

vuxennärvaron sattes en ombyggnation av receptionen igång under 2019, vilket har slutförts under 

sommaren 2020. Centralhallen har och är föremål frågan om trygghet för eleverna på 

Rodengymnasiet. Receptionstillbyggnaden är en del i detta arbete med att fler vuxna finns i 

centralhallen är viktigt. Fler arbetsrum, grupprum och studieutrymmen skulle både öka vuxennärvaron 

och skapa en studiemiljö i centralhallen. Denna omflyttning skulle dock innebära en följdförändring i 

andra delar av fastigheten och således kunna medföra relativt stora förändringar i flera andra delar av 

skolbyggnaden .  

  

Under vinterhalvåret 2019/2020 har Barn- och utbildningsförvaltningen redovisat utkast till förslag till 

utbildningsnämnden för om- och/eller tillbyggnad av Rodengymnasiet. En del av de förslag som 

föreslås i socialdemokraternas motion är sådana som behöver ingå i en utredning av hur den inre 

fysiska skolmiljön ska utformas i en ny skolbyggnad.     

I avvaktan på detta behöver dock det trygghetsskapande arbetet på Rodengymnasiet fortgå. Det är 

därför viktigt att huvudman skapar förutsättningar så att rektorn får förutsättningar fortsätta göra 

ändringar i lokalerna som skapar en ökad trygghet. Där är kommunens fastighetsavdelning en viktig 

part. När det gäller detaljerna exempelvis lokalisering medarbetarens arbetsrum är det dock en fråga 

för rektorns organisering av arbetet.  Förslagen och idéer är dock viktiga. Och liksom vad som 

framkommer i motionen är utformningen av skolmiljön en av de faktorer som påverkar tryggheten i 

skolan.  

  

Med hänsyn till det arbetet som nu pågår gällande om- tillbyggnad av Rodengymnasiet är det 

förvaltningens slutsats att avvakta de förslag som återfinns i socialdemokraternas motion. Vidare är 

det viktigt att se över om det är andra förslag som kan bidra till en ökad trygghet. Förvaltningen delar 

motionärens syn på att miljön för eleverna i centralhallen måste förbättras. Hur det i detalj ska se ut får 

rektor och skolledning, samt förvaltning och fastighetsavdelningen tillsammans med 

utbildningsnämnden bedöma.    

  

  

Tidplaner  
  

Arbetsutskottet tar upp ärendet 2020-08-26, Utbildningsnämnden beslutar 2020-09-09 om yttrandet.  

  
  
  

 Jenny Nordström  Knut Nygaard    

Förvaltningsdirektör                                                                    Skolchef/verksamhetschef   

 Barn- och utbildningskontoret  Barn- och utbildningskontoret  
  

Bilagor  
Motion avseende Ett tryggare Rodengymnasiumm, Ingrid Markström (s)   
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Beslut skickas till  
Motionären  

Kommunstyrelsen  

Skolchef/verksamhetschef för Gymnasiet Rektor 

Rodengymnasiet  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  

2020-09-09 

Utbildningsnämnden 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§78     Dnr UN 2020-51 
 
Motion från Socialdemokraterna gällande Ett tryggare 
Rodengymnasium 
 
Beslut 
 
Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 
besvarad. 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Utbildningsnämnden har getts tillfälle att yttra sig över motionen från Socialdemokraterna om att vidta 
åtgärder för att göra centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom 
en flytt av personalens arbetsplatser samt befintligt café. 
 
Beslutsunderlag 
 
Tjänsteutlåtande yttrande motion S tryggare Rodengymnasium 200814. 
Motion från Socialdemokraterna, Ett tryggare Rodengymnasium 

Beslutande sammanträde 
Yrkanden 
 
Ingrid Markström (S) yrkar bifall till motionen. 
 
Patrik Dahl (C) yrkar enligt arbetsutskottets förslag att motionen ska anses besvarad 

Beslutsgång 
 
Ordförande Patrik Dahl (C) frågar om arbetsutskottet kan besluta enligt Ingrid Markströms (S) 
bifallsyrkande eller enligt arbetsutskottets förslag och finner att Utbildningsnämnden anser motionen 
besvarad 
  
 
  
Beslutet ska skickas till  
Motionären 
Kommunstyrelsen 
Skolchef/verksamhetschef för Gymnasiet 
Rektor Rodengymnasiet 
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